
Zápisnica z rokovania RŠ 26.11.2019 
 
Avizovaný problém č. 1 je údajný únik dát. Neautorizovaná osoba mala údajne s vedomím p. 
riaditeľky možnosť vstúpiť do systému. Zdroj informácie - rodič školy. (referoval P. Moravanský) 
 
Problém č. 2 - relatívne rýchly odchod učiteľov a zmena rozvrhu. (P. Moravanský) 
 
p. Krebs 
 
priority - deti, učitelia, 
až potom údajné podozrenia, informácie, minimalizácia reakcií na anonymné podnety 
 
Na základe sprostredkovaných informácií bola RŠ informovaná, že pani Mgr. Alžbeta Walzelová 
na dohodu odišla zo školy. Uvedené rozhodnutie oznámila pani riaditeľke a JUDr. Sygutovi.  
 
p. Krebs 
Ukončením pracovného pomeru na žiadosť pani Walzelovej sa RŠ ďalej nezaoberala.  
 
p. Berka 
Rada školy postupovala pri voľbe riaditeľa v súlade s legislatívnym postupom. Osobitnou 
oblasťou je, kompetencia starostky menovať resp. nevymenovať zvoleného kandidáta, čo sa aj 
v prípade p. Walzelovej stalo. Rada školy však nemá kompetenciu zasahovať do konečného 
rozhodnutia zriaďovateľa. V súvislosti s politickým rozmerom tejto voľby je pochopiteľná 
nespokojnosť na strane neúspešnej kandidátky.  
 
p. Krebs 
RŠ informovala a vzájomne diskutovala o spôsobe voľby riaditeľa školy.  
 
p. Krebs 
K otázke odchodu troch učiteľov si RŠ vypočula názor pani riaditeľky v ktorej kompetencii sú aj 
personálne zmeny. Najpodstatnejším zistením s údajné vulgarizmy na strane učiteľa, ktoré mali 
byť vyhodnotené riaditeľom ako neprijateľné. Išlo o následné ukončenie pracovného pomeru v 
skúšobnej dobe. Pani riaditeľka pozorne načúvala podnetu rodičov, ktorí vyjadrili nespokojnosť 
s niektorými učiteľmi v konkrétnych triedach.  
 
RŠ nespochybňuje kompetenciu riaditeľa vykonávať personálne zmeny vrámci diskusie 
členovia RŠ diskutovali o fenómene podnetu rodiča k výmene učiteľa, k sažnosti rodičov na 
nezvládnutie výučby vo vyšších ročníkoch a taktiež o tázku neprijateľnosti vulgarizmov zo strany 
učiteľa.  
 
RŠ zaznamenala informáciu od rodičov o údajnom úniku dát a potenciálnom ohrození osobných 
údajov žiakov školy. P. riaditeľka reagovala tým, že jej bol oznámený prijatý podnet radom na 
ochranu osobných údajov. RŠ bola ubezpečená zo strany riaditeľky, že k žiadnemu úniku 



osobných údajov žiakov ani iných zamestnancov nedošlo. Môže ísť o otázku auditu, ktor p. 
riaditeľka ohlásila aj na poslednom zasadnutí RŠ, ktorý sa týka o.i. aj auditu IT služieb.  
 
Otázka k anonymným listom  
 
RŠ cestou predsedu, vyzýva, aby všetci - rodičia, zamestnanci aj členovia RŠ komunikovali 
adresne a neanonymne.  
 
Riaditeľka školy Mgr. A. Šisková bola vyzvaná k zodpovedaniu predchádzajcich otázok, viď 
predchádzajce čiastkové vyjadrenia. Okrem iného uviedla, že od svojho nástupu čelí hostilnému 
prostrediu, každý jej krok sledovaný a spochybňovaný a preto sa jej ťažko pracuje. Okrem iného 
tiež uviedla, že škola môže mať reálny problém s financiami určenými na mzdové prostriedky a 
to už v decembri 2019.  
 
Rada školy bude reagovať na všetky podnety, ktoré jej budú oficiálne doručené napríklad 
podnety od riaditeľa školy, rady rodičov, iné autorizované podnety, žiadosti a pod.  
 
K otázkam ekonomického zabezpečenia sa vyjadroval za zriaďovateľa JUDr. Sygut 
 
RŠ cestou predsedu, vyjadruje pani riaditeľke plnú podporu pri jej krokoch a vykonávaní jej 
kompetencií, najmä v personálnych otázkach (hľadanie vhodnej náhrady učiteliek/učiteľov 
matematiky, fyziky a angličtiny), ale aj praktických (odstránenie vchodovej mreže) a ľudských 
(otvorenosť k dialógu, raňajky s p.riaditeľkou). A vyzýva všetkých, ktorí majú pripomienky, 
námietky, kritiku, nech ju konštruktívne popíšu, prípadne navrhnú riešenia, ale najmä - aby sa 
VŽDY podpísali. 
 
 
V Bratislave dňa 26. 11. 2019  
 
 
Zapísal Adam Berka 
 
 
Overil Norbert Moravanský 
 
 


